
     Groningen, 9 oktober 2023 
Gemeenteraad Groningen 
Postbus 30026 
9700 RM Groningen 
 
 
Geachte gemeenteraad van Groningen, 
 
Zoals bekend zijn wij (winkeliers, de horeca en (MKB) ondernemers, verenigd in de 
ondertekenaars van deze brief) al een tijdje in gesprek met wethouder Wijnja en wethouder 
Bloemhoff over een eventueel voornemen om reclamebelasting in te voeren. Eind mei en 
begin september hebben we hierover met de verantwoordelijke wethouders gesproken en 
ook in de laatste vergadering van de Koepel Economische Agenda d.d. 21 september is het 
onderwerp aan de orde geweest. 
 
Wij informeren u graag over de vervolgbrief die wij daarna aan het College gestuurd hebben 
met het dringende advies om nu geen reclamebelasting in te voeren op de wijze waarop dit 
nu wordt voorgesteld. In deze brief, die als bijlage aan deze brief is toegevoegd, doen wij 
een concreet aanbod om gezamenlijk te werken aan het herwinnen van de openbare ruimte 
en het tegengaan van verrommeling op een andere wijze dan door het invoeren van een 
reclamebelasting. 
 
In de laatste gesprekken zien we de handreiking van het College om te komen tot een 
gezamenlijke oplossing. Het zou jammer zijn de ingezette beweging en de start van deze 
gesprekken nu te niet te doen door op korte termijn over te gaan tot invoering. Wij roepen 
de gemeenteraad dan ook op om  het gesprek over de door ons gedane voorstellen verder 
aan te gaan en af te zien van het voornemen om nu een reclamebelasting in te voeren. Er 
zijn zoals we hebben gezien andere, betere breed gedragen oplossingen beschikbaar!    
 
In afwachting van uw reactie, 
 
Met vriendelijke groet, 
Bestuur en leden van 

           
 
 

        



 

    
  
 

 


